
Notulen van de ledenvergadering van regio Utrecht van KIVI NIRIA dd 30 maart 2011 te 
Utrecht.
Aanwezig:
16 personen waren aanwezig:
Regioleden:
 Ir. J.F.S. de Jongh
 Ir. J. van den Berg
 F.C.H.D. van den Beemt
 G.J.H. Fukkink
 B.P. Rigter
 H. Soekkha
 J.H. Dijkink
Regiobestuur:
 Ing. Paul Molleman voorzitter
 Ing. Jasper de Mos penningmeester 
 Ing. Roel Troost secretaris
 Ir. Doesjka  Warmerdam 
 Ing. Gijs Grootendorst 
 Ing. Jan de Goei 
 Ing. Paul Bijloo
 Ir. Roelof Reineman
 Ir. Jeroen Stoopman 
1. Opening
Paul Molleman opent om 19:35 de vergadering en heet de deelnemers welkom. Er zijn 15 
deelnemers, 1 deelnemer arriveert tijdens de vergadering.
2. Vaststelling agenda
De voorgestelde agenda wordt zonder wijzingen vastgesteld.
3. Verslag vorige ledenvergadering
Opmerking: Geen bladzijdennummers. 
Dit zal in het nieuwe verslag wel gedaan worden.
Opmerking dhr van den Beemt:  De verslaggeving mag wat smeuïger/levendiger om een 
positiever beeld van de activiteit te krijgen. 
Dit wordt als actiepunt meegenomen voor het maken van het komende jaarverslag.
Verslag wordt goedgekeurd door de vergadering.
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4. Verslag ledenaantallen
Vraag van dhr Rigter: 
Wat doet het bestuur om meer potentiële leden als lid van de regio te krijgen.
Antwoord Paul Molleman: 
We proberen vat te krijgen op de studenten om daar leden te werven, in het verleden hebben 
we een bestuurslid uit Hogeschool bestuur gehad, deze had echter niet genoeg tijd om zich 
hiervoor in te zetten. 
Momenteel het belangrijkste dat de regio probeert met activiteiten nieuwe leden aan te 
trekken. 
KIVI NIRIA landelijk zal zich meer gaan proberen te profileren zodat er meer bekendheid 
komt in der landen. 
Regio zal mailing in plaats van naar leden, naar alle potentiële leden gaan sturen. Dit om meer 
reclame te krijgen.
 
Vraag dhr van der Beemt: 
Waarom noemen dat het goed gaat terwijl het aantal leden minder wordt. 
Antwoord Roel Troost: 
Dit is op basis van het feit dat we dit jaar voor het eerst in jaren een relatief slecht resultaat 
hebben als het gaat om leden verkrijgen. De opmerking is terecht, momenteel gaat het niet zo 
goed als in andere jaren.
Vraag dhr van der Beemt:
Zijn het elke keer dezelfde leden welke aanwezig zijn of zit hier verloop in.
Antwoord Roel Troost: 
Op de 100 deelnemers zijn er ongeveer 70 deelnemers uniek.
5. Verslag activiteiten
Paul geeft aan dat de deelnemersaantallen enigszins vertekend zijn aangezien er bij 2 grote 
activiteiten meer partners worden meegenomen.
Aantal deelnemers ALV staat op 23 terwijl het verslag er maar 16 aangeeft. Dit zal 
gecorrigeerd worden.
6. Financieel verslag van 2010, verslag van verificatiecommissie en goedkeuring verslag
Jasper de Mos presenteert het financiële verslag van 2009.
Hij geeft aan dat het nog steeds niet helemaal lukt om de financiële buffer te verminderen. Het 
geld dat verdient is in 2010 moet grotendeels gereserveerd worden om terug te betalen in 
2011 omdat er minder activiteiten zijn georganiseerd dan begroot.
Vraag heer Fukkink. 
Waarom is de post voor transport van begroting en werkelijk even groot.
Antwoord Jasper de Mos:
Dit is het kapitaal wat de regio heeft op 1-1-2010 en dit was ten tijde van het maken van de 
begroting al bekend.
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Vraag van dhr Rigter: 
Zijner geen overlopende kosten zijn tussen 2010 en 2009
Opmerking Dhr van den Berg: 
De balans is eigenlijk meer een kasboek is dan een balans. Aangezien het lage kosten zijn 
kunnen deze eenvoudig verrekend worden.
Antwoord Jasper de Mos:
Ja, deze zijn er, ze worden in het financiële verslag in de zijkolom benoemd.
Ko van den Berg deelt namens de verificatiecommissie mee dat de commissie de stukken 
heeft beoordeeld en dat het verslag wordt gedekt door de onderliggende stukken. De 
commissie adviseert de vergadering de stukken goed te keuren.
Er zijn geen verdere vragen en de vergadering keurt het financiële verslag over 2010 goed.
7. Begroting 2011
Jasper de Mos presenteert de begroting van 2011.
Vraag dhr Soekkha: 
Wat is de afdracht precies. Aangezien we deze krijgen van Den Haag zou dit een toelage zijn. 
Maar het woord afdracht suggereert dat we het geld afdragen aan Den Haag. 
Antwoord Jasper de Mos:
Jasper legt de procedure uit en geeft aan dit in de toekomst beter te verklaren
Vraag Dhr de Jong: 
Hoe is het mogelijk is dat er geen duidelijke sluitpost hebben in de begroting.
Antwoord Dhr van den Berg:  
De post reserves wordt hiervoor gebruikt.  
Dhr de Jong blijft het een vreemde gang van zaken vinden.
De vergadering keurt de begroting goed.
8. Herverkiezing bestuursleden
Volgens rooster treden Doesjka Warmerdam, Jan de Goei en Gijs Grootendorst af.
Deze leden stellen zichzelf opnieuw verkiesbaar.
Het bestuur bestaat nu uit:

Voorzitter ing. Paul Molleman (2012)
Penningmeester ing. Jasper de Mos (2012)
Secretaris/ 
Activiteitencoördinator ing. Roel Troost (2012)

 Ir. Doesjka  Warmerdam (2014)
 Ing. Gijs Grootendorst (2014)
 Ing. Jan de Goei (2014)
 Ing. Paul Bijloo (2013)
 Ir. Jeroen Stoopman (2013)
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 Ir. Roelof Reineman (2013)
 Ir. Patrick Timmermans (2014)

Bestuurssamenstelling wordt goedgekeurd.
9. Herverkiezing Verificatiecommissie
Volgens rooster treedt Ron van Stokkom af als lid van de verificatiecommissie, hij heeft 
aangegeven een tweede termijn te willen deelnemen indien er geen andere vrijwilligers zijn.
Paul Molleman vraagt of er vrijwilligers zijn, hier komt geen reactie op.
 
Er doen zich geen vrijwilligers op dus R. Van Stokkom wordt herkozen
De verificatiecommissie bestaat nu uit:
  Ing. R. van Stokkom      (2014)
  Ir. J. van den Berg      (2012)
  Ir. J.F.S. de Jongh      (2013)
10. Activiteiten
Vraag Dhr de Jongh:
Is het versturen van een mailing 2 weken voor de activiteit niet te kort dag. 
Antwoord Roel Troost:
Dit is gebeurd doordat ik ben vergeten de mailing te laten versturen.
11. Rondvraag
Er zijn geen vragen.
12. Sluiting
Om 20:40 sluit Paul Molleman de vergadering, bedankt de deelnemers voor hun inbreng en 
nodigt de aanwezigen uit voor een drankje en een rondleiding door de Fundatie.
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